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Dagsorden for åbne møde 

Pkt. 01  Godkendelse af dagsordenen 

Pkt. 02  Formandens beretning. 

 

Generelle sager 

Pkt. 03 A. Opførelse af ligkapel i Kangerlussuaq 

  B. Status på henvendelse om en tandklinik og toiletfaciliteter. 

  C. Status på "tilskud" til anlæggelse af et forsamlingshus 
ABC – Forslag til dagsordener er afleveret af Laila K. Thomassen – IA. 

 

Eventuelt 

Pkt. 04 Planstrategi 2018-2022 

  Parktelt 

 

 

Mødet startede kl. 13.04. 

Deltagere: 

Inuit Ataqatigiit 
Laila K. Thomassen 
Johan Lange 
 
Siumut 
Knud Olsen 
 

Fraværende med afbud:  

 

Fraværende uden afbud: 
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Pkt. 01  Godkendelse af dagsordenen 

 

Afgørelse 

Godkendt. 
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Pkt. 02  Formandens beretning 

Laila K. Thomassen orienterer, at hun i den nærmeste fremtid vil deltage til et møde i KANUNUPE. 
Under mødet vil hun fremsætte et spørgsmål om, hvorvidt man vil gøre noget for vandet og elpriserne 
i Kangerlussuaq. 
 

Afgørelse 
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Pkt. 03 Generelle opgaver 

A. Opførelse af et ligkapel i Kangerlussuaq med køler og opvarmer, da det er varmt om 

sommeren, og koldt om vinteren. 

B. Hvad er status på henvendelse vedr. tandklinik og toiletfaciliteter. 

C. Hvad er status på tilskud/bevillingerne til forsamlingshuset. 

ABC – Laila K. Thomassen – Inuit Ataqatigiit – fremlagde spørgsmålene. 

 

Bilag 

A: “Ligkapel”. Dette har været drøftet siden der har været et kateket i Kangerlussuaq, og der har ellers 

været rettet henvendelser til provsten. Tilbuddet i forbindelse med licitationen har været høj pga. 

ønsket om en større dør. Det omfattende opgave med jern omkring døren har fordyret opgaven, og 

der er siden ikke arbejdet videre med opgaven. Med ønske om opførelse af en ligkapel, tager 

bygdebestyrelsen sagen op igen. 

De forestiller sig, at ligkapellet skal opføres ved siden af kirken, og at den skal kunne afkøles om 

sommeren, og opvarmes om vinteren. 

B. Spørgsmålet omkring tandklinikken sendes videre til Sisimiut Tandklinikken. Spørgsmålet 

omkring hvorvidt toiletfaciliteter ved kunstnerværkstedet er udført, sendes videre til Området for 

Teknik og Miljø i Kangerlussuaq. Og hvor bevillingerne er blevet af. 

C. Foreningen "Forsamlingshuset" har endnu ikke modtaget bevillingerne fra Qeqqata Kommunias 

bæredygtighedspulje. 

Laila K. Thomassen skal bede foreningen om at rette henvendelse til Qeqqata Kommunia. 
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Pkt. 04. Eventuelt. 

 Planstrategi 2018 - 2022 (til drøftelse) 

 Parktelt 

J nr: 

 

Afgørelse 

Planstrategien 2018 - 2022 er allerede blevet drøftet, og bygdebestyrelsen har ikke noget at tilføje. 

 

Parktelt: Bygdebestyrelsen ønsker at anskaffe sig en parktelt, og er gået i gang med at undersøge 

priser og størrelser. 

 

Sagen omkring familieparken har Knud Olsen fra Siumut igangsat, og det skal undersøges om 

området skal fyldes med jord, og i så fald skal bygdebestyrelsen "dække" udgifterne herom. 

 

Med hensyn til børnenes dag har Laila K. Thomassen igen påmindet fritidslederen om, at denne skal 

søge midler hos bygdebestyrelsen. 

 

Vandsøen er blevet undersøgt, og godkendelsen som badesø efterspørges af Johan Lange. 

Henvendelsen sendes videre til Området for Teknik og Miljø i Kangerlussuaq. 

Området for Teknik og Miljø skal forespørges, hvorvidt der kan opsættes en "flyder", og hvad det 

evt. vil koste. 

 

 

 

 

 

 

Mødet sluttede kl. 
 
 
Næste Bygdebestyrelsesmøde: 13. juni 2018 kl. 13:00 
Næste Kommunalbestyrelsesmøde: 30. august 2018 


